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Samsas om yta – idrottare, boenden m.fl. 
Svar på skrivelse från Lars Jakobsson m.fl. (MP) 

 

Förvaltningens förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

sitt svar på skrivelsen.  

 

 

 

 

Ulla Thorslund Marie Janemar 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

 

Sammanfattning 
Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 22 maj 2014 inkom 

skrivelse från Lars Jakobsson m.fl. (MP). I skrivelsen påtalas 

behovet av att skapa förutsättningar för att såväl spontanidrott som 

organiserad idrottsverksamhet samt koloniträdgårdsverksamhet och 

boende ska kunna samsas inom Hässelby och Grimsta. 

 

Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2014-08-28 behandlades 

medborgarförslag angående störningar från bollplan vid 

Grimstagatan. Svenska Bostäder som förvaltar bollplanen har 

meddelat förvaltningen att de efter sommaren 2014 kommer att 

avveckla bollplanen samt åter anlägga gräsmatta på platsen.  

 

Inom ytterstadsutvecklingsprojektet Vision Hässelby-Vällingby 

2030, har förvaltningen kontinuerligt återkommande möten med 

andra berörda fackförvaltningar, myndigheter samt bostadsbolag. 

Förvaltningen kommer då åter lyfta frågan om behovet av 

skyddande stängsel vid fotbollsplanen i Grimsta, i syfte att förhindra 

att bollar flyger in på kolonilottsområdet.  

 

Bilaga: Skrivelse från Lars Jakobsson m.fl. (MP). 
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Ärendets beredning 
Detta ärende har utarbetats inom strategiska avdelningen. 

Ärendet 
Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 22 maj 2014 inkom 

skrivelse från Lars Jakobsson m.fl. (MP). I skrivelsen påtalas 

behovet av att skapa förutsättningar för att såväl spontanidrott som 

organiserad idrottsverksamhet samt koloniträdgårdsverksamhet och 

boende ska kunna samsas inom Hässelby och Grimsta.  

 

Med anledning av klagomål från boende om störningar från bollplan 

anlagd av Svenska Bostäder vid Grimstagatan, efterlyses bättre 

planering vid nybyggnation och bostadsbolagens utplacering av nya 

bollplaner. Skriftställarna önskar att förvaltningen utarbetar förslag 

på hur man kan utöka spontanidrottandet inom stadsdelsområdet 

samtidigt som det säkerställs att boende störs i så liten omfattning 

som möjligt.  

 

Vidare lyfts frågan om behovet av skydd för kolonilottsinnehavarna 

vid föreningen Grimsta fritidsträdgårdar. Dessa har under en längre 

tid besvärats av störningar från den intilliggande fotbollsplanen i 

Grimsta naturreservat. I skrivelsen föreslås ett högt staket på 

långsidan som kan fånga upp de bollar som annars hamnar i 

koloniområdet. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2014-08-28 behandlades 

medborgarförslag angående störningar från bollplan vid 

Grimstagatan. Svenska Bostäder som förvaltar bollplanen har 

meddelat förvaltningen att de efter sommaren 2014 kommer att 

avveckla bollplanen samt åter anlägga gräsmatta på platsen.  

 

Inom ytterstadsutvecklingsprojektet Vision Hässelby-Vällingby 

2030, har förvaltningen kontinuerligt återkommande möten med 

andra berörda fackförvaltningar, myndigheter samt bostadsbolag. 

Vid nästa möte under hösten 2014 har förvaltningen för avsikt att 

fortsätta dialogen med bl.a. idrottsförvaltningen och bostadsbolagen. 

Förvaltningen kommer då åter lyfta frågan om behovet av 

skyddande stängsel vid fotbollsplanen i Grimsta, i syfte att förhindra 

att bollar flyger in på kolonilottsområdet. Förvaltningen anser att det 

är viktigt att skapa förutsättningar för bra möjligheter till 

idrottsutövning inom stadsdelsområdet utan att boendemiljöer eller 

andra verksamheter störs.  

    ----- 


